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علی لاریجانی: راهکار حفظ نخبگان، مشارکت 
بیشتر آنها در حکمرانی کشور است
نخبگان مهم ترین عامل پیشرفت کشور هستند

 مشلاور رهبلر معظم انقلاب گفت: 
وقتی نخبگان علمی کشلور احسلاس 
کنند؛ در علم، اقتصاد و فرهنگ کشور 
موثلر هسلتند به طلور یقیلن حضور 

بیشتری در جامعه می یابند.
به گزارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، علی 
لاریجانی مشاور رهبر معظم انقلاب و عضو 
مجمع تشخیص مصلحت نظام، در پاسخ به 
این پرس��ش که از نگاه شما عقلانیت بین فرهیختگان و نخبگان علمی کشور چگونه قابل 
تئوریزه خواهد بود، گفت: ویژگی نخبگان عقلانیت اس��ت و باید به فرهیختگان و نخبگان 
علمی فرصت داد تا در جامعه حضور یابند و وارد فضای حکمرانی شوند تا تاثیرگذاری موثر 

آنها برای کشور نمود بیشتری یابد.
مشاور رهبر معظم انقلاب در گفتگو با ایرنا، گفت: خصوصیت ذاتی  نخبگان عقل گرایی 
اس��ت که در کتاب عقل و س��کون در حکمرانی هم تلاش شده تا تئوری توسعه ای نقل و 
روایت شود؛ از این منظر که هرچه کارها بیشتر در دست مردم در صحنه به صورت متوازن 

قرار بگیرد، رشد اجتماعی هم در پی خواهد داشت.
عضو ش��ورای عالی انقلاب فرهنگی راهکار حفظ نخبگان کش��ور در کاهش مهاجرت و 
مش��ارکت بیشتر آنها در صحنه کشور دانست و گفت: وقتی نخبگان علمی کشور احساس 
کنند؛ در علم، اقتصاد و فرهنگ کشور موثر هستند به طور یقین حضور بیشتری در جامعه 

می یابند.

آخرین وضعیت استیضاح وزرای کار و اقتصاد از 
زبان عضو هیات رئیسه مجلس

 طرح استیضاح وزیر نفت تقریباً کان لم یکن شده است
 احمد نادری عضو هیئت رئیسه مجلس 
ش��ورای اس��لامی گف��ت: بنده مس��ئول 
رسیدگی به طرح استیضاح وزرا در هیئت 
رئیسه مجلس هستم و طبق مصوبه ای که 
ما در هیئت رئیسه مجلس داشتیم، قرار بر 
این شد که جلسه ای بین استیضاح کنندگان 
و وزیر و مسئولان مربوطه در دولت برگزار 

شود.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، احمد نادری درباره آخرین وضعیت رسیدگی به طرح 
استیضاح وزیر اقتصاد در مجلس، اعلام کرد: طرح استیضاح هیچ یک از وزرا تا این لحظه 

به کمیسیون های تخصصی مجلس ارجاع نشده است.
بنا بر روایت مهر، وی توضیح داد: بنده مسئول رسیدگی به طرح استیضاح وزرا در هیئت 
رئیسه مجلس هستم و طبق مصوبه ای که ما در هیات رئیسه مجلس داشتیم، قرار بر این 

شد که جلسه ای بین استیضاح کنندگان و وزیر و مسئولان مربوطه در دولت برگزار شود.
عضو هیئت رئیس��ه مجلس شورای اس��لامی تصریح کرد: همچنین مقرر شد که اگر آن 

جلسه به نتیجه نرسید، بعداً تصمیم می گیریم که این اتفاق )استیضاح( بیفتد یا خیر.
نادری تاکید کرد: چون این موضوع مصوبه هیات رئیسه مجلس است و بنده هم مکلف 
هس��تم از مصوبه هیئت رئیسه تبعیت کنم، قاعدتاً هنوز طرح استیضاح هیچیک از وزرا را 

برای بررسی به کمیسیون های تخصصی مجلس ارجاع نداده ام.
وی در ادامه، گفت: طرح اس��تیضاح وزیر نفت تقریباً کان لم یکن ش��ده و با جلساتی که 
بین نمایندگان متقاضی اس��تیضاح و وزیر برگزار ش��د، دوستان نماینده متقاعد شدند که 

پیگیری نکنند.
نادری گفت: در حال حاضر طرح استیضاح عبدالناصر همتی، وزیر اقتصاد با بیش از ۸۰ 
امضا امضا و طرح اس��تیضاح احمد میدری، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با نزدیک ۵۰ 

امضا مطرح است.

خبر

  اص�اح کاس�تی ها و فرهنگ س�ازی 
جاده ای

سرپرس��ت مرکز ارتباطات و اطلاع رس��انی 
وزارت راه و شهرسازی در آیین اختتامیه اولین 
جشنواره جاده س��بز با بیان اینکه کاهش ۱۰ 
درصدی تلفات سوانج رانندگی در برنامه هفتم 
توسعه آمده است گفت: دستیابی به این هدف، 
نیازمن��د فرهنگس��ازی در می��ان افکارعمومی 
جامع��ه اس��ت و بازوی اصلی آن نیز رس��انه ها 

هستند.
نسرین وزیری افزود: یکهزار و ۵۰۰ نقطه کم 
خطر و ۸۷۸ نقطه پرخطر حادثه خیز در سطح 
کشور شناسایی شده که ۴۵۰ نقطه حادثه خیز 
در س��ال قبل و بیش از ۴۰۰ نقطه نیز در سال 

جاری رفع شده است.
وی با بی��ان اینکه باید به س��مت جاده های 
ایمن و س��بز ب��ا حداقل تلف��ات حرکت کنیم 
اضافه کرد: رویدادهایی همچون جشنواره جاده 
س��بز باید همچنان مستمر باشند تا بتوانیم به 
ه��دف والای ایمنی در حم��ل و نقل و جاده ها 
از طریق اصلاح کاس��تی ها و فرهنگ س��ازی 

دست یابیم.
  کمک به شناس�اندن مش�کات جاده 

ای کشور
مدیرکل راه��داری و حمل و نق��ل جاده ای 
آذربایجان ش��رقی نیز گفت: آذربایجان شرقی 
در کریدور ش��رق به غرب و جاده ابریشم قرار 
گرفته و استانی صنعتی، کشاورزی و گردشگری 
است.اروجعلی علیزاده با بیان اینکه آذربایجان 
ش��رقی، ۲۳۴ کیلومتر راه مرزی با کشورهای 
ارمنستان و آذربایجان دارد افزود: سالانه بیش 
از ۳۵۰ میلیون تردد، ۲۵ میلیون جابجایی بار 
و ۵ میلیون جابجایی مسافر در طول محورهای 

ارتباطی استان داریم.
وی با اعلام اینکه بیش از ۹۰ درصد جابجایی 
ها در اس��تان بر از طریق جاده هاس��ت اضافه 
کرد: از نظر سخت افزاری در جاده های کشور 
به ان��دازه کافی جلو رفتیم ولی ش��اهد تلفات 
جاده ای سالانه ۲۰ هزار نفر در کشور هستیم 

که یکهزار مورد آن مربوط به استان است.
علیزاده با بیان اینکه عامل انس��انی بیشترین 
نق��ش را در بح��ث تصادف��ات ج��اده ای دارد 
خاطرنش��ان کرد: رسانه ها می توانند دغدغه و 
چالش های حوزه راه و جاده را به گوشی جامعه 
و مردم برسانند و برگزاری چنین جشنواره ها، 
می تواند به شناس��اندن مش��کلات این حوزه 

کمک کند.

  شگفتی هیات داوران جشنواره جاده 
سبز

فری��دون صدیق��ی از اعضای هیئ��ت داوران 
این جش��نواره درباره تأثیر اینگونه جشنواره ها 

گفت: برگ��زاری کارگاه ها و نشس��ت ها باید با 
جدیت بیش��تری دنبال ش��ود زی��را در این که 
جشنواره های محلی و اس��تانی چندان فراگیر 
نیس��تند به از دس��ت رفتن مرجعیت رسانه ها 

برمی گردد اما مهم اس��ت ک��ه ابتدا خودمان را 
جدی بگیریم تا جامع��ه علمی نیز ما را جدی 

بگیرد.
فریدون عموزاده - دیگر داور جشنواره - نیز 

اظهار ک��رد: حضور در این جش��نواره فرصتی 
برای ارزیابی آثار متنوع از سراسر کشور بود که 
باید رویکرد و هدف جش��نواره مش��خص باشد 
تا انتظارات و درخواس��ت ها بر آن مبنا تعریف 

شوند.
یونس ش��کرخواه - استاد برجس��ته روزنامه 
ن��گاری کش��ور - نی��ز تأکید کرد: یک ش��هر 
توانس��ته نیابت ملی را بر عه��ده بگیرد و باید 
قدردان این اتفاق باش��یم زیرا تبریز شهری پر 
از س��وژه است و این جشنواره نیز جدیت قابل 

توجهی داشته است.
حمیدرض��ا بیدق��ی - عض��و هیئ��ت داوران 
جشنواره جاده س��بز - ضمن اشاره به کیفیت 
آثار واصله بیان کرد: آثاری از مناطق دورافتاده 
کش��ور ارس��ال ش��ده که واقعاً ش��گفت  انگیز 
بود ل��ذا چنی��ن جش��نواره ای فرصت��ی برای 
دیده ش��دن ای��ن آثار فراهم ک��رده و علاوه بر 
اینکه از اس��تاندارد های خوبی برخ��وردار بود 
 در ش��رایط اقتص��ادی موج��ود، برگ��زاری آن

 بسیار ارزشمند است.
آناهیتا درگاهی - دیگر داور جش��نواره - نیز 
بر اهمیت انسجام جش��نواره جاده سبز تأکید 
کرد و گفت: موضوع��ات جاده ای آنقدر جذاب 
هس��تند که به  عنوان نمایش��نامه و فیلمنامه 
نیز م��ی  توان از آنها بهره گرف��ت لذا خودم از 
ابن جشنواره ایده گرفتم و قصد دارم پیشنهاد 
نوش��تن آث��اری را با این مضمون به دوس��تان 

انتقال دهم.
  آذربایجان ش�رقی میزبان لایق جاده 

سبز
آذربایجان ش��رقی یکی از اس��تان های مهم 
ب��وده و در کری��دور ش��رق ب��ه غ��رب و جاده 
تاریخ��ی ابریش��م  قرار دارد؛ اس��تانی صنعتی 
و گردش��گری که با کش��ورهای مهم همسایه 
م��راودات فرهنگی، توریس��تی و تج��اری دارد 
و با تم��ام این موارد، هم��واره در بحث ایمنی 
جاده ها جزو پرچالش  ترین مناطق کشور بوده 
است که برگزاری س��الانه جشنواره جاده سبز 
م��ی تواند به تقویت ایمنی و طراوت جاده ها و 

محورهای مواصلاتی آن کمک کند.
جش��نواره ملی چندرس��انه ای جاده سبز که 
توسط موسس��ه فرهنگی هنری فصل هنر  و با 
حمایت و پشتیبانی اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای آذربایجان ش��رقی و تشکل های 
صنف��ی حمل و نقل جاده ای و دانش��گاه هنر 
اسلامی تبریز برگزار شد حامل یک پیام خاص 
بود و آن اینکه، پرداختن به مصائب و مس��ائل 
ج��اده ای و راهداری بای��د بیش از پیش مورد 
رقاب��ت فعالان هنر و رس��انه ق��رار گیرد و این 
جشنواره با هدف افزایش سطح ایمنی جاده ها 
ب��ه کار خود پایان داد ت��ا حوزه حمل و نقل را 
در کانون توجه رس��انه ها و تشکل های هنری 

قرار دهد.
بدین ترتیب و به گفته فرید حیدری. - دبیر 
جش��نواره ملی جاده سبز و مدیرعامل موسسه 
فصل هنر - این جش��نواره جاده س��بز پس از 
ماهها تلاش، در راستای افزایش فرهنگ سازی 
س��طح ایمنی جاده های کش��ور گام برداشت و 
توانس��ت حوزه حمل و نقل را در کانون توجه 
فعالان هنر و رس��انه قرار ده��د کمااینکه باید 
به برگزارکنندگان جش��نواره تبریک گفت که 
ویژگی  مهم این جش��نواره، عدم دخالت افراد 
غیرمرتبط و عدم سفارش��ی کردن نوع داوری 
ب��ود و همانا تم��ام آثار با دقت داوری ش��دند؛ 
برخلاف برخی از جش��نواره های استانی که به 

نفع یک جریان خاص تمام می شود.

دبیر جشنواره ملی 
جاده سبز می گوید 

این رویداد در راستای 
افزایش فرهنگ سازی 
سطح ایمنی جاده های 
کشور گام برداشت و 
توانست حوزه حمل و 
نقل را در کانون توجه 

فعالان هنر و رسانه 
قرار دهد

شگفتی »جاده سبز«
در آذربایجان شرقی

 اهمیت برگزاری جشنواره های ملی به میزبانی 
آذربایجان شرقی از نگاه "عصرآزادی"

جایگاه آذربایجان شرقی در حوزه فرهنگ، هنر و رسانه در سطح ملی به غیر از پایتخت، یک سر 
و گردن از سایر استانها بالاست زیرا استعدادهای نهفته ای در این منطقه وجود دارد که هنگام 
برگزاری فس�تیوال های هنری و رسانه ای کشف می گردد؛ واقعیتی که اساتید و پیشکسوتان 
عرصه هنر و رسانه کشور نیز به آن اذعان دارند.برگزاری موفقیت آمیز نخستین جشنواره ملی 
چندرس�انه ای "جاده سبز" نمونه ای از این دست رویدادهاست که هم به جهت نحوه برگزاری 
و تحقق اهداف آن به میزبانی تبریز و هم به جهت مشارکت هنرمندان و خبرنگاران کل کشور 
در آن توانس�ت موجب فخر آذربایجانی ها ش�ود.در این آیین اختتامیه این جشنواره که روز ۶ 
بهم�ن ۱۴۰۳ در تبریز برگزار ش�د عاوه بر تجلیل از بهروز به�زادی و محمدکاظم انبارلویی به 

عنوان روزنامه  نگار و پیشکس�وتان رسانه کش�ور، محمد عزیزی راد روزنامه  نگار و پژوهشگر 
علوم ارتباطات و نیز یوسف اعظمی نویسنده، شاعر، مترجم و پیشکسوت رسانه آذربایجانی، 
طبق نظر نهایی هیئت داوران برجس�ته، ۲۵ جایزه نیز به برگزیدگان جشنواره اهدا گردید.در 
حقیقت و به گفته فرید حیدری - دبیر جشنواره - نزدیک به ۸۰۰ اثر به دبیرخانه این جشنواره 
ارسال شد که برای دور اول، آنهم در حوزه ای که با فقر محتوایی مواجه هستیم بسیار قابل توجه 
بود زیرا متأسفانه در زمینه حمل و نقل، ترانزیت و موضوعات جاده ای، رسانه ها فعالیت زیادی 
نداشته  اند و همین تعداد آثار نشان  دهنده ظرفیت بالای این حوزه است؛ ظرفیتی که می تواند 

تبدیل به یک جشنواره بین المللی شده و تبریز به اولین دیگری دست یابد...

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

 مع�اون اول رئیس جمهور در گفت وگویی در 
باره کنارزدن افراطیون از عرصه سیاسی سخن 

گفت.
به گزارش خبرآنلاین، محمدرضا عارف، معاون اول 
رئیس جمهور در مصاحبه با روزنامه ایران به سوالاتی 
درباره  وفاق ملی، مناس��بات دولت با اصلاح طلبان و 

اصولگرایان میانه رو و... پاسخ داد.
متن این مصاحبه را می خوانید:

در دول��ت آقای پزش��کیان،  لح��ن اصلاح طلبان با 
دوره آق��ای خاتمی متفاوت اس��ت. یعنی به جای تیز 
کردن لحن مباحث سیاسی، نوعی همگرایی در سطح 
کلان را دس��تورکار خود تعری��ف کرده اند. این تغییر 
را در اصول گرایان هم می بینیم؛ اظهارات امثال آقای 
باهنر، ضرغامی و پورمحمدی مؤید این اس��ت. وقتی 
این دو بخش را کنار هم قرار می دهیم، انگار احزاب و 
جریان های سیاسی ریشه دار کشور، دچار نوعی تغییر  
رویکرد نسبت به مسائل کلان کشور شده اند، یا اینکه 
نسبت به مسائل ایران و آینده کشور به نوعی احساس 

خطر می کنند. شما این تغییر  را می بینید؟
اگر انس��ان نپذیرد که اهل تغییر است، دیگر انسان 
نیست. مزیت انسان همین است. این کار انسان، بدون 
اینکه تلقی فرصت طلبی ش��ود، سازگاری با موقعیت 
اس��ت. اصلاح طلبان از این ویژگی برخ��وردار بودند. 
در گذش��ته هم این گونه بوده اس��ت. در دولت آقای 
روحان��ی، اصلاح طلبان خیلی خ��وب راه آمدند. البته 
ج��واب هم نگرفتند. یعنی در ۸ س��ال دولت تدبیر و 
امید، اصلاح طلبان س��نگ تمام گذاشتند. در مجلس 

ده��م، ما تمام حیثیت مان را برای دولت تدبیر و امید 
گذاشتیم، اما هیچ اتفاقی نیفتاد.

 انتخاب�ات ۹۲ ک�ه ش�ما از رقابت ه�ا کن�ار 
کشیدید...

نمی خواهیم موضوع را ش��خصی کنیم، اما شما در 
مجل��س دهم دیدید که هیچ اتفاق خلاف منافع ملی 
نیفت��اد. راهبرد ما )در مجلس و بیرون از آن( این بود 
که وقتی با رقبای خودمان در درون نظام اختلاف نظر 
داریم، با آنان س��ازش و گفت وگو کنیم. با این افرادی 

هم که نام بردید، از مجلس دهم جلس��ه داش��ته ایم؛ 
جلس��اتی تحت عنوان گفت وگوی ملی که در مجلس 
شکل گرفت. ما این راهبرد را اعلام کردیم. بعد هم در 
مجلس جلسه گذاشتیم. دوره فعالیت مجلس دهم که 
خاتمه یافت، بعد از آن هم این جلسات تا امروز ادامه 
پی��دا کرد. بنای ما بر این بوده که در گام اول بر س��ر 
مش��ترکات حرف بزنیم که طی آن به نتایجی برسیم. 
طبیعتاً زمانی می رس��د که اختلافات اساس��ی پیش 
می آید. بنابراین برخی اوقات باید درباره این مس��ائل 

ح��رف بزنیم و ببینیم باید با این مس��ائل چه کنیم؟ 
به هر حال، ما از این روند راضی هس��تیم. جلس��ات 
منظم��ی هم داریم که آن را رس��انه ای نمی کنیم. هر 
از گاهی خبرهایی در مورد آن منتش��ر می شود، مثلًا 
اینکه گفته می شود جلس��اتی گذاشته اند که اشکالی 
هم ندارد. مس��أله این اس��ت که ما می خواهیم مؤثر 
باشیم. خوش��بختانه در این مسیر دستاوردهایی هم 

داشته ایم.
دولت آقای پزشکیان هم نماد این نگاه است. یعنی 
وفاقی که امروز مطرح می ش��ود، در ذات گفت وگوی 
مدنظر ایشان بود. ایشان در انتخابات هیچ وقت نگفته 
بود که من گفت وگو یا وفاق ملی را دنبال خواهم کرد، 
اما منش، روش و تجربه ای که ایش��ان پیدا کرده بود، 
همین را نش��ان می داد که ایش��ان به دنبال گفت وگو 
و وف��اق خواه��د بود. به نظ��رم در این دولت، بس��تر 
مناس��بی برای خدمت و کار، ه��م برای اصلاح طلبان 
و ه��م اصول گرایانی که ب��ا اصلاح طلبان اختلاف نظر 
دارند، به وجود آمده است. این یعنی اگر ما افراطیون 
را کنار بزنیم، با قش��ر میانه می توانیم باهم کار کنیم. 
کار ه��م می کردیم. امروز هم خوش��حالیم که بهتر از 
گذش��ته این دو بخش از جریان اصیل سیاس��ی، در 

کنار هم هستند.
دولت آقای پزشکیان مجموعه ای از نیروهای نخبه 
اس��ت. گرایش، مهم ترین ش��اخص انتخ��اب مدیران 
نبوده اس��ت. شایس��تگی، توانایی و کاربلدی مدیران، 
معیاری بود که در انتخاب وزیران و به تبع آن س��ایر 

مدیران مدنظر بوده است.

حمله عجیب عارف به حسن روحانی
 اصلاح طلبان با دولت روحانی راه آمدند اما جواب نگرفتند

 اگر افراطیون را کنار بزنیم، میانه روها می توانند با هم کار کنند

رئیس مجلس در پاسخ به تذکری گفت: حتماً 
کالابرگ الکترونیکی می تواند فشلار را از روی 
خانواده هلا به ویژه اقشلار دهلک پایین جامعه 

بردارد.
به گ��زارش خبرگزاری خبرآنلاین، محمد س��بزی 
نماینده ساوه در مجلس ش��ورای اسلامی، در جلسه 
علن��ی امروز یکش��نبه صحن مجل��س در تذکری به 
رئی��س مجلس گفت: وقتی که در حوزه های انتخابیه 
حض��ور می یابیم نمی توانیم پاس��خی به مردم بدهیم 
در حالیس��ت که ما مسئولیت داریم؛ آیا مجلس واقعاً 
نمی خواه��د درباره گرانی، تورم و نرخ ارز کاری انجام 

دهد؟
بنابر روایت ایسنا، محمدباقر قالیباف رئیس مجلس 
شورای اس��لامی در پاس��خ به این تذکر عنوان کرد: 
همان طور که در نطق پیش از دس��تور اش��اره کردم 
در مورد مس��اله مربوط به گران��ی که موضوع مهمی 

اس��ت ما هم در برنامه هفتم و هم در بودجه کالابرگ 
الکترونیک��ی را مطرح کرده ایم و ای��ن موضوع قانون 
اس��ت؛ آقای رئیس جمهور نیز ب��ا این موضوع موافق 

هستند.
وی تأکی��د کرد: واقعاً حتماً کالاب��رگ الکترونیکی 
می تواند این فش��ار را از روی خانواده ها به ویژه اقشار 
دهک پایین جامعه بردارد. مصوبه ما در لایحه بودجه 
این اس��ت که ۱۲ الی ۱۳ قلم کالا از مواد خوراکی تا 
برخی از کالاهای اساس��ی اعم از جهیزیه، در سال از 
جه��ت تورمی به جز به اندازه افزایش حقوق، ش��امل 
تورم بیش��تری نش��ود هر چقدر هم که تورم افزایش 
پیدا کرد، ما در سیاس��ت های جبرانی، جبران کنیم؛ 
مجلس و دولت بای��د در این موضوع همت کنیم که 
کار به سرعت انجام شود و ما مصمم هستیم با کمک 
دول��ت و همکاران م��ان در مجلس ای��ن کار را پیاده 
کنیم. ما پیش��نهادمان این اس��ت که در ماه مبارک 

رمضان این کار را اجرایی کنیم.
تذکر ۲ نماینده مجلس درباره قیمت ارز

همچنین، رحمت الله نوروزی در جلسه علنی امروز 
یکش��نبه صحن مجلس ب��ا تاکید بر اینک��ه پارلمان 
ش��هری و روستایی برای ما بسیار حائز اهمیت است، 
گفت: درباره قانون انتخابات شوراها که مدتی است در 

مجلس در جریان است، باید فکری نو در اندازیم.
وی همچنین در تذکر دیگری با اش��اره به افزایش 

قیم��ت ارز عنوان کرد: در جلس��ات نظارتی مجلس، 
مس��ئولان دولت باید پاس��خ دهند ک��ه می خواهند 
چ��ه کار کنند؛ مجل��س نیز باید در ای��ن باره فکری 
اساس��ی کند چراک��ه در دیدگاه رهب��ری مردم ولی 
 نعم��ت هس��تند و م��ا باید به معیش��ت آنه��ا توجه 

کنیم.
همچنین ه��ادی قوامی عضو کمیس��یون برنامه و 
بودج��ه مجلس در تذکری اظه��ار کرد: بانک مرکزی 
مس��ئول تعیین سیاس��ت های ارزی اس��ت ل��ذا باید 
گزارشی به مجلس شورای اسلامی درباره سیاست ها 

و برنامه هایش درباره بازار ارز ارائه کند.
وی اضافه کرد: لازم است در این گزارش به مجلس 
شورای اسلامی توضیح داده شود که بانک مرکزی چه 
برنام��ه ای برای ایجاد ثبات در بازار ارز و به دنبال آن 
مقابل��ه با کاهش ارزش پول ملی و بی ثباتی اقتصادی 

دارد.

واکنش قالیباف به یک تذکر درباره کالابرگ الکترونیکی
نماینده مجلس: مسئولان دولت باید پاسخ دهند که می خواهند در مقابل افزایش ارز چه کار کنند؟


